
Chciałam wyrazić swoje poparcie dla propozycji Komisji Europejskiej polegającej na wycofaniu z rynku 

carbon 900 mln uprawnień do emisji CO2 w okresie najbliższych trzech lat. 

Wzrost cen uprawnień do emisji CO2 wyśle jasny sygnał do przedsiębiorców, że inwestycje w czyste, 

przyjazne środowisku technologie są  niezbędne, a jednocześnie ekonomicznie uzasadnione. 

Działanie Komisji Europejskiej spowoduje, że decydenci w przemyśle podczas planowania inwestycji 

długoterminowych zdecydują się na zastosowanie bardziej opłacalnych ekonomicznie, a także 

środowiskowo technologii niskoemisyjnych, charakteryzujących się wysoką sprawnością i 

efektywnością energetyczną. 

 

 

Z poważaniem, 

Agata Stępień 

 


